



MEMORADUM OF UNDERSTANDING

Between

Hubei Water Resources Technical College

And

Phetchabun Rajabhat University, Thailand

湖北水利水电职业技术学院与泰国碧差汶皇家大学 合作备忘录

In order to enhance mutual understanding, strengthen cultural exchanges, and broaden the horizons of faculty and students, Hubei Water Resources Technical College (People's Republic of China) and Phetchabun Rajabhat University (Kingdom of Thailand), through friendly consultations, have agreed to establish a cooperative partnership based on the principle of equality and mutual benefit, with the aim of promoting Sino-Thai academic collaboration and talent cultivation.

为了增进相互了解，加强文化交流，扩大师生的视野，经友好协商，湖北水利水电职业技术学院（中国）与碧差汶皇家大学(泰国)，同意基于平等互利原则，就促进中泰学术及人才学历培养达成合作意向。

This MOU signifies mutual goodwill and covers (including but not limited to) the following programs:

此谅解备忘录体现双方共同意愿，合作范围包括（但不限于）以下项目：

1. Student and faculty exchange programs between Chinese and Thai institutions
2. Collaboration on student Academic qualification enhancement
3. Collaboration between faculty and staff to improve Academic qualification
4. Academic cooperation and cultural exchanges
5. Cooperation on research topics
1. 中泰学生和双方教师的交流
2. 学生学历提升的合作
3. 教职员学历提升的合作
4. 学术的合作和文化交流
5. 研究课题的合作

This MOU is written in both Chinese and English, and will come to effect on the date of signing for a period of three years. The MOU serves to promote academic exchange and cooperation which can be amended extended and terminated.

此备忘录由中英文写成，于签字之日起生效，为期三年。谅解备忘录旨在促进学术交流与合作，可延长和终止。

Contact Details:

联系方式

Hubei Water Resources Technical College

Mr. Zhang Zheng

Position: President of Hubei Water Resources Technical College

No.306,Luoshi South Road ,wuhan, China

Tel: +86 027-87378372

Phetchabun Rajabhat University

Dr. Jun Jiang

Position: Director of International college, Phetchabun Rajabhat University

17 Thanond,Tessabarn 3,Si Racha, Chon Buri 20110 THAILAND

Tel: +66 839479888

SIGNATURE OF PARTIES:

双方代表签名:

Signature 签名:



Name 姓名: Dr. Jun Jiang

Title 职位: Director of International college, Phetchabun Rajabhat University

泰国碧差汶皇家大学国际学院院长

Date 日期: 26th May 2025

Signature 签名:



Name 姓名: Mr. Zhang Zheng

Title 职位: President of Hubei Water Resources Technical College

湖北水利水电职业技术学院校长

Date 日期: 26th May 2025